
GØDVADSKOLEN     
Harsnablundvej 1-7 8600 Silkeborg 

goedvad.skole@silkeborg.dk 

www.goedvadskolen.silkeborg.dk 

🕿 8970 2820 

Skolebestyrelsesmøde   

Den 21. juni 2021 kl. 19.00 – 21.00 

 

Fraværende: 
Line, 
Morten, 
Dirk, Allan 
Steffen 

Ordstyrer: Frederikke  Referat: Rikke 

Dagsorden 

Pkt. 1 kl.19.00 Godkendelse af aftenens dagsorden / b 
Dagsorden er godkendt. 

Pkt. 2 kl.19.05 Meddelelser fra skoleledelsen / o  (KH + RH) 
-Onsdag den 16.juni bød skolen nye forældre i 0.klasse velkommen på skolen. 
Mødte ind som kommende 0.a’s forældre og kommende 0.b. Dagen efter kom 
børnene op på skolen til en førskole dag.  
-Samtaler til 2 - 3 midlertidige pædagogstillinger i SFO og skole. 
-5. årgang havde en fantastisk Ahl Hage lejr. Lærere og elever havde godt vejr 
og nød de kunne være sammen omkring nogle anderledes skoledag. 
-Skoleåret tæt på sin afslutning. Lærerne har et tætpakket program mandag, 
tirsdag og onsdag, hvor vi har Ordblinde Venlig skole på programmet mandag, 
Guided Reading og regnestrategiet tirsdag (her har vi inviteret Gjern Skole med 
). Onsdag skal natur og teknologi + matematiklærerne samles om et kursus i 
Go-forlagets nye portaler, hvor dansklærerne konkret skal forberede 
læseindsats skoleåret 2021-22. 
-Kontakt fra skoleafdeling og dagtilbud, da der akut mangler pladser til vores 
yngste børn i området. SFO, Gård og ledelse er indstillet på at understøtte 
udfordringen og finde muligheder. 
-Vi er i gang med at bygge en terrasse på Fritidsgården. Vores planer med 
Højmarkskolen omkring en udeskole blev desværre ikke godkendt af 
ejendomme i første omgang. Der arbejdes dog videre med projektet. 



-Fablab-projektet “Makerspace på Gødvadskolen” er igen taget op. Der er 
således afholdt møde med ejendomme omkring projektet. Vi skal dog væbne 
os med tålmodighed.  
-Afholdes af møde med forældrerødderne ang. sociale arrangementer blev 
aflyst på datoen, da der kun var en forældre der mødte op til det givet 
tidspunkt på Meet. Vi prøver igen efter sommerferien.  

Pkt. 3 
kl.19.20 

Meddelelser fra formanden / o 
Landsmødet afholdes på Hotel Nyborg Strand, fredag den 19. og lørdag den 20. 
november 2021 - Tilbage til fremtidens skolehverdag. 

 
Tilmelding til Frederikke senest i August. Vi tager det op igen på næste møde. 
Se link https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skole-og-for%C3%A6ldres-

landsm%C3%B8de-2021 

Pkt. 4 
kl.19.25 

Kapacitetsudfordringer  i Gødvad, Dybkær og Grauballe / o  
Der er store kapacitetsudfordringer i Gødvad og omegn. Dette gælder også 
daginstitutionerne. De tre skoler var indbudt til et møde omkring mulige 
løsningsmodeller. Der blev spurgt indtil skolernes ønsker. Der kom ikke 
konkrete løsning på bordet, men der var mulighed for at komme input. 
Grauballe vil gerne være to-sporet, Dybkærskolen vil gerne være tre-sporet , 
Gødvadskolen var ikke konkret i deres retning, men kunne se sig selv i flere 
løsninger. Der blev ikke talt så meget omkring ændringer af skoledistrikterne. Vi 
afventer flere informationer.   

Pkt. 5 kl.19.30 Fremlæggelse af formandens beretning /o (FS) 
Formandens beretning kan læse på drev. Den lægges på hjemmesiden snarest. 

Pkt. 6 kl.19.40 Mødekalender kommende skoleår /B (KH) 
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/DialogforumSkole/Aarsplaner/2021-22 
 
Bilag udleveret se drev 
 
KH foreslår at vi bestræber os på at SB møderne indeholder et punkt fra skolens 
dagligdag: ex. Fablab / Makerspace, Læseindsats, AKT - trivselsindsats, arbejdet 
med den ordblinde venlige skole, Uderum - et prioriteret læringsrum, 
Pædagogisk Døgn - det gør vi herfra. 
 
Skolebestyrelsesmødet forlænges med 30 minutter, når vi har besøg fra 
hverdagen. 
 
Ønsker fra skolebestyrelse: 
Fablab 
AKT 
Læseindsats og ordblinde-venlig skole 
Relationsarbejde 
 
KH orienterer sig omkring valg til skolebestyrelsen i forhold til længde og 
forskudte valg.  
 
Datoerne lægges i Aula kalenderen. 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skole-og-for%C3%A6ldres-landsm%C3%B8de-2021
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skole-og-for%C3%A6ldres-landsm%C3%B8de-2021
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/DialogforumSkole/Aarsplaner/2021-22
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/DialogforumSkole/Aarsplaner/2021-22


Pkt. 7 kl.20.00 Revidering af mobilpolitik / B (RH) 
Både lærere og pædagoger ønsker en opdatering af vores mobilpolitik. 
Ønskede ændringer er: 
-2.årgang ikke må bruge mobiler i SFO-tiden (da de deler hus med 1.årgang) 
-Smartwatchs mm tilføjes til overskriften (der er pt udfordringer med disse 
både i skolen og i SFO'en.) 
-Opsætning til en side. 
 
Skoleledelsen sender det revideret princip ud til forældrene efter 
sommerferien. 

pkt.8 
kl.20.15 

Nedsættelse af skoledagens længde / u (udtalelse) (KH) 
De seneste skoleår har SB  godkendt en nedsættelse af skoledagens længde. Vi 
har planlagt skoleåret med samme nedsættelse som tidligere, hvilket svarer til: 
0.klasse ingen nedsættelse, de har max 27.25 timer ugentligt. 
1.klasse - 3.klasse er i skole 27,75 timer ugentligt. Svarende til en nedsættelse 
af den samlede skoletid på 2,25 timer. 
4.klasse - 6.klasse er i skole 31,5 timer svarende til en nedsættelse af den 
ugentlige skoletid på 1,5 timer. 
Dette skoleår er der flertal for i folketinget, at der gives mulighed for at gøre 
brug af en række frihedsgrader. Her åbnes for at der kan konverteres UUV til 
andet ex. 2.voksen. At der ikke udarbejdes elevplaner og endeligt åbnes der for, 
man i de yngste klasser i højere grad må fravige linjefagskompetenser i fagene. 
Vi har endnu ikke en bekendtgørelse for ovenstående bestemmelser. 

Pkt. 9 
kl.20.20 

Godkendelse af referat 
 

Pkt. 10 
kl.20.25 

Sommerferieafslutning 
med forplejning og farvel til Morten og Line, der udtræder af bestyrelsen efter 
sommerferien. 

 
Næste møde 16.august 2021 


